

Trading more.


Paying Less.



Citibank Online Brokerage gives you the ability to trade 24 hours, 7 days a week in NYSE, NASDAQ and AMEX easily anytime, anywhere. You can experience secure online trading, and benefit from easy trade settlements, through our fully automated process.

Greater value on your investments!

From September 1 to November 30 2007, pay up to 30% less in brokerage fees and stand a chance to fly away to Australia* on us! Every online brokerage trade you make during the promotion period secures you **1 chance** at our lucky draw where you'll stand to win one of these prizes:

	1st Prize	16,000 Points (redeemable for 160,000 KrisFlyer Miles or equivalent to 2 return air tickets from any location in Asia to Australia*)
	2nd Prize	A Montblanc Star Platinum watch worth US\$1,200
	3rd Prize	A Prada Phone by LG worth US\$850
	4th & 5th Prizes	A Montblanc Passport holder worth US\$120

* KrisFlyer miles redeemable with Points. Based on Economy Saver and only from Asian locations in which Singapore Airlines operate. Flight redemptions are subject to KrisFlyer terms and conditions.

New to Citibank Online Brokerage?

Citibank Online Brokerage gives you even more reasons to cheer about. Simply sign up for a Citibank Online Brokerage account and you will secure **2 chances** in our lucky draw. When you perform your first online brokerage trade, you will accumulate another **3 chances!**

So start trading today and you might just be on your way to winning one of our fantastic lucky draw prizes!

What's more!

From September 1 to November 30 2007, we will knock off 30% on our brokerage fees! Instead of paying a minimum fee of US\$29 per trade, you will now pay only US\$19! With the value this brings to your investments, it's most certainly something to cheer about!

TRADE AMOUNT	CURRENT	PROMOTIONAL RATE
US\$0 to US\$19,999	0.35% or Minimum Fee of US\$29	0.25% or Minimum Fee of US\$19
US\$20,000 to US\$49,999	0.35%	0.25%
US\$50,000 and above	0.30%	0.20%

Enjoy Secure and Convenient Trading with Citibank Online Brokerage

With Citibank Online Brokerage, you can:

- Get instant access to your funds
- Enjoy secure online trading any time, at your convenience
- View all your available funds and stock holdings on one platform
- Access award-winning Citigroup Investment Research

Hurry, this promotion is for a limited period only!
For more information, simply contact your Relationship Manager
or our 24-Hour CitiPhone Banking at +65 6224 5757. Alternatively,
visit our website at www.ipb.citibank.com.sg.

TERMS AND CONDITIONS

1. This Promotion is a Citibank Singapore Ltd - International Personal Bank ("Citibank") promotion and is only applicable to Citibank customers. The valid promotion period is from September 1 to November 30 2007 (the "Promotion Period").
2. During the promotion period, customers will be charged a commission of 0.25% of the trade amount or a minimum of US\$19 for trades below US\$50,000. For trades amounting to US\$50,000 and above, customers will be charged a commission of 0.20% of the trade amount. The promotional rates only apply to qualifying trades done via Citibank Online Brokerage during the promotion period stated.
3. Qualifying Trades are trades that meet the minimum amount of US\$1,000, which have been successfully executed using the Citibank Brokerage account within the Promotion Period.

Lucky Draw

4. Customers can qualify for the lucky draw through:
 - Performing a qualifying trade - 1 Chance
 - Opening a new Citibank Online Brokerage Account - 2 Chances
 - Performing their first qualifying trade - 3 Chances
5. The "first online brokerage trade" is defined as the first trade executed successfully since the online brokerage account has been established.
6. Within the promotion period stated, each customer will only be entitled to a maximum of one prize item.
7. The winning prizes are as follows: 1st Prize - 16,000 Member Rewards Points, 2nd Prize - Montblanc Star Platinum Watch, 3rd Prize - Prada Phone by LG and 4th & 5th prize - 1 Montblanc Passport Holder.
8. The Lucky draw will be conducted on December 14 2007 at Citibank International Personal Bank Singapore, 23 Church Street, #07-01, Capital Square, Singapore 049481 by an officer of Citibank in the presence of a third party witness (not employed by Citibank).
9. Winners will be notified by post and/or telephone. Customers who participate in the Lucky Draw authorize Citibank to disclose and publicize their names and other particulars determined by Citibank to any persons and in any mode and manner as Citibank may deem appropriate. Winners of the Lucky Draw also agree to participate in any public activity organized by Citibank, relating to the Lucky Draw. Taxes on prizes are the sole responsibility of the winners. Citibank may be required to report the value of the prize to the applicable tax-reporting agency (eg. IRS) as income to the winner.
10. Citibank reserves the right to draw reserve-winning chances to replace any winner(s) subsequently found to be disqualified.
11. Citibank reserves the right to substitute the prizes with products of similar value without prior notice. All prizes are not transferable or exchangeable for cash, credit or kind.
12. Prizes unclaimed after 2 months after the date of the draw will be forfeited and donated to a charitable organization of Citibank's choosing. Winners whose prizes have been forfeited are not entitled to any compensation notwithstanding non-receipt of the notification.
13. Member Rewards Program full terms and conditions apply.

Other Conditions

14. Customers should be aware of the laws in their home countries with regards to their banking with Citibank Singapore or in any other jurisdiction. Citibank shall not be liable for any loss or liability imposed by their home countries as a result of their non-compliance with any regulations, laws, or legal process of their home countries.
15. This Promotion is not valid in conjunction with any other promotions, discounts, or vouchers unless otherwise stated.
16. Citibank's decision on all matters relating to the promotion will be final and binding on all participants. In the event of any inconsistency between these terms and conditions and any brochure, marketing or promotional materials relating to the promotion, these terms and conditions will prevail.
17. Citibank reserves the right at its absolute discretion to terminate this Promotion or vary, delete or add to any of these terms and conditions from time to time without notice.
18. Citibank assumes no responsibility for incomplete, lost, late, damaged, illegible or misdirected forms or email communication, for technical hardware or software failures of any kind, lost or unavailable network connections, or failed, incomplete, garbled or delayed electronic transmission which may limit a participant's ability to participate in this promotion.
19. Information collected through this promotion may be used in the operation and marketing of Citibank's products and services. Participants may receive via email, promotional news, service updates and other information about Citibank's products and services. Participants may choose, at any point, to unsubscribe from these mailings.

DISCLAIMER

These securities are not bank deposits, are not obligations of or guaranteed by Citibank Singapore Ltd, Citibank, N.A., Citigroup, Inc or any of its affiliates or subsidiaries and are subject to investment risks, including the possible loss of the principal amount invested. Past performance is not indicative of future results, prices can go up or down. Investors investing in securities denominated in non-local currency should be aware of the risk of exchange rate fluctuations that may cause a loss of principal. These securities are not deposits and are not subject to the provisions of the Deposit Insurance Act 2005 (Act 31 of 2005) of the Republic of Singapore nor eligible for deposit insurance coverage under the Deposit Insurance Scheme. This document does not constitute the distribution of any information or the making of any offer or solicitation by anyone in any jurisdiction in which such distribution or offer is not authorized or to any person to whom it is unlawful to distribute such a document or make such an offer or solicitation. Online brokerage is not available to US persons and may not be available in all jurisdictions.

Trading more.

Paying Less.



Action Form

Yes! I am interested in Citibank Online Brokerage. Please have my Relationship Manager contact me.

Name: _____

Citibank Account Number: _____

Contact Number: _____ (H) _____ (O)

Best Time to Contact Me: _____ (am/pm)

Email: _____



www.ipb.citibank.com.sg



24-Hour CitiPhone Banking
+65 6224 5757



Fax
+65 6328 8008



Mail to
Citibank Singapore Limited.
International Personal Bank
Robinson Road, P.O. Box 1997
Singapore 903947

Berdagang
Lebih Banyak.

Membayar
Lebih Sedikit.



Pialang Online Citibank memberi anda kemampuan untuk melakukan perdagangan 24 jam, 7 hari seminggu di NYSE, NASDAQ and AMEX dengan mudah kapan saja, di mana saja. Anda dapat mengalami perdagangan online yang aman, dan menikmati keuntungan dari penyelesaian perdagangan yang mudah, melalui proses kami yang seluruhnya diotomatisasi.

Nilai yang lebih besar atas investasi anda!

Mulai 1 September hingga 30 November 2007, bayarlah hingga 30% lebih rendah untuk biaya jasa pialang dan dapatkanlah kesempatan untuk terbang ke Australia*! Setiap perdagangan yang anda lakukan dengan pialang online selama periode promosi akan memberi anda **1 kesempatan** dalam undian berhadiah kami dimana anda akan dapat memenangkan salah satu hadiah ini:



Hadiah ke-1	16.000 poin Rewards (dapat ditukarkan dengan 160.000 Mil KrisFlyer atau ekuivalen dengan 2 tiket pesawat udara pulang pergi dari lokasi mana saja di Asia ke Australia*)
Hadiah ke-2	Arloji Montblanc Star Platinum senilai US\$1.200
Hadiah ke-3	Telepon Prada oleh LG senilai US\$850
Hadiah ke-4 & ke-5	Dompet Paspor Montblanc senilai US\$120

* Mil KrisFlyer dapat ditukarkan dengan Poin Rewards. Berdasarkan Economy Saver dan hanya dari lokasi-lokasi Asia dimana Singapore Airlines beroperasi. Penukaran hadiah penerbangan tunduk kepada syarat dan ketentuan KrisFlyer.

Pengguna Baru Pialang Online Citibank?

Pialang Online Citibank memberi anda lebih banyak alasan untuk bergembira. Mendaftarlah untuk rekening Pialang Online Citibank dan anda akan mendapat **2 kesempatan** dalam undian berhadiah kami. Ketika anda melakukan perdagangan pialang online anda yang pertama, anda akan mengumpulkan tambahan **3 kesempatan** lagi!

Karena itu, mulailah melakukan perdagangan hari ini juga dan anda mungkin akan memenangkan salah satu hadiah yang luar biasa dalam undian berhadiah kami!

Tambahan lagi!

Mulai 1 September hingga 30 November 2007, kami memberi diskon 30% untuk biaya jasa pialang! Biasanya anda harus membayar biaya minimum US\$29 per perdagangan, namun kini anda hanya membayar US\$19! Dengan nilai yang diberikan diskon ini bagi investasi anda, anda pasti gembira!

JUMLAH PERDAGANGAN	SAAT INI	SUKU BUNGA PROMOSI
US\$0 hingga US\$19.999	0,35% atau Biaya Minimum US\$29	0,25% atau Biaya Minimum US\$19
US\$20.000 hingga US\$49.999	0,35%	0,25%
US\$50.000 ke atas	0,30%	0,20%

Nikmati Perdagangan yang Aman dan Mudah dengan Pialang Online Citibank

Dengan Pialang Online Citibank, anda bisa:

- Mendapat akses segera ke dana anda
- Menikmati perdagangan online yang aman kapan saja, di mana saja
- Melihat semua dana anda yang tersedia dan pegangan saham di satu platform
- Mengakses Penelitian Investasi Citigroup yang telah memenangkan penghargaan

Bergegaslah, promosi ini hanya untuk periode yang terbatas!
Untuk informasi lebih lanjut, silakan menghubungi Relationship Manager anda atau CitiPhone Banking 24-Jam kami di +65 6224 5757. Atau, kunjungi situs web kami di www.ipb.citibank.com.sg.

Syarat dan Ketentuan

1. Promosi ini adalah promosi Citibank Singapore Ltd - International Personal Bank ("Citibank") dan hanya tersedia untuk nasabah Citibank. Periode promosi berlaku mulai 1 September hingga 30 November 2007 ("Periode Promosi").
2. Selama periode promosi, nasabah akan dikenakan komisi sebesar 0,25% dari jumlah perdagangan atau minimum US\$19 untuk perdagangan di bawah US\$50.000. Untuk jumlah perdagangan US\$50.000 ke atas, nasabah akan dikenakan komisi sebesar 0,20% dari jumlah perdagangan. Suku bunga promosi hanya berlaku untuk perdagangan yang memenuhi syarat yang dilakukan melalui Pialang Online Citibank selama periode promosi yang dicantumkan.
3. Perdagangan yang memenuhi syarat adalah perdagangan sejumlah minimum US\$1.000, yang berhasil dilakukan dengan menggunakan rekening Pialang Citibank dalam Periode Promosi.

Undian Berhadiah

4. Nasabah dapat memenuhi syarat untuk undian berhadiah dengan:
 - Melakukan perdagangan yang memenuhi syarat - 1 Kesempatan
 - Membuka Rekening Pialang Online Citibank yang baru - 2 Kesempatan
 - Melakukan perdagangan pertama yang memenuhi syarat - 3 Kesempatan
5. "Perdagangan pialang online yang pertama" didefinisikan sebagai perdagangan pertama yang berhasil dilakukan sejak rekening pialang online dibuka.
6. Dalam periode promosi yang dicantumkan, setiap nasabah hanya berhak menerima maksimum satu hadiah.
7. Hadiah-hadiah yang dapat dimenangkan adalah sebagai berikut: Hadiah ke-1 - 16.000 Poin Member Rewards, Hadiah ke-2 - Arloji Montblanc Star Platinum, Hadiah ke-3 - Telepon Prada oleh LG dan Hadiah ke-4 & ke-5 - 1 Dompet Pasporn Montblanc.
8. Undian berhadiah akan dilaksanakan pada tanggal 14 Desember 2007 di Citibank International Personal Bank Singapore, 23 Church Street, #07-01, Capital Square, Singapore 049481 oleh seorang pegawai Citibank di hadapan saksi pihak ketiga (yang tidak dipekerjakan oleh Citibank).
9. Para pemenang akan diberitahu melalui pos dan/atau telepon. Nasabah yang berpartisipasi dalam Undian Berhadiah memberi kuasa kepada Citibank untuk mengungkapkan dan mengumumkan nama mereka dan data pribadi lainnya yang ditentukan oleh Citibank kepada pihak lain dan menurut metode dan cara yang dianggap sesuai oleh Citibank. Para pemenang Undian Berhadiah juga sepakat untuk berpartisipasi dalam aktivitas publik yang diselenggarakan oleh Citibank, sehubungan dengan Undian Berhadiah ini. Pajak atas hadiah adalah tanggung jawab pemenang semata-mata. Citibank mungkin harus melaporkan nilai hadiah kepada instansi pajak yang bersangkutan (misalnya, IRS) sebagai pendapatan bagi pemenang.
10. Citibank berhak untuk menarik kesempatan pemenang cadangan untuk menggantikan pemenang yang kemudian ternyata tidak memenuhi syarat.
11. Citibank berhak untuk mengganti hadiah dengan produk yang setara nilainya tanpa pemberitahuan terlebih dahulu. Semua hadiah tidak dapat dipindahtangankan atau ditukarkan dengan uang tunai, kredit atau bentuk natura.
12. Hadiah yang tidak diambil setelah 2 bulan terhitung sejak tanggal penarikan akan hangus dan disumbangkan kepada organisasi amal yang dipilih oleh Citibank. Pemenang yang hadiahnya hangus tidak berhak mendapatkan kompensasi apapun sekalipun tidak menerima pemberitahuan tersebut.
13. Seluruh syarat dan ketentuan Member Rewards Program berlaku.

Ketentuan Lain

14. Nasabah harus mengetahui hukum yang berlaku di negara mereka mengenai perbankan di Citibank Singapura atau di yurisdiksi lain. Citibank Singapore Ltd tidak akan bertanggung jawab atas kerugian atau kewajiban yang dikenakan pada investor di negara mereka akibat pelanggaran peraturan, hukum, atau proses hukum di negara mereka.
15. Promosi ini tidak dapat digunakan dengan promosi lain, diskon, atau voucher kecuali bila dinyatakan lain.
16. Keputusan Citibank mengenai segala hal yang berhubungan dengan promosi ini adalah final dan mengikat semua peserta. Jika terdapat ketidaksesuaian antara syarat-syarat dan ketentuan ini dengan brosur, materi pemasaran atau promosi yang berhubungan dengan promosi ini, maka yang berlaku adalah syarat-syarat dan ketentuan ini.
17. Citibank, atas kebijaksanaannya semata, berhak menghentikan Promosi ini atau mengubah, menghapus atau menambahkan syarat dan ketentuan ini dari waktu ke waktu tanpa pemberitahuan.
18. Citibank tidak bertanggung jawab atas formulir atau komunikasi email yang tidak lengkap, hilang, terlambat, rusak, tidak dapat dibaca atau dikirim ke alamat yang salah, sebagai akibat dari kerusakan teknis pada perangkat keras atau perangkat lunak, koneksi jaringan yang hilang atau tidak tersedia, atau transmisi elektronik yang gagal, tidak lengkap, terdistorsi atau tertunda, yang dapat membatasi kemampuan peserta dalam promosi ini.
19. Informasi yang dikumpulkan melalui promosi ini dapat digunakan dalam operasi dan pemasaran produk dan layanan Citibank. Peserta dapat menerima melalui email, berita promosi, berita terbaru mengenai layanan dan informasi lain tentang produk dan layanan Citibank. Peserta dapat memilih, sewaktu-waktu, untuk berhenti menerima kiriman email ini.
20. Jika terdapat ketidaksesuaian antara berbagai bahasa yang digunakan dokumen ini, maka yang berlaku adalah versi bahasa Inggris.

Sangkalan

Sekuritas ini bukan merupakan deposito bank, bukan merupakan kewajiban dan tidak dijamin oleh Citibank Singapore Ltd, Citibank, N.A., Citigroup, Inc maupun afiliasi-afiliasi atau anak-anak perusahaannya dan mengandung resiko investasi, termasuk kemungkinan kehilangan jumlah pokok yang diinvestasikan. Kinerja yang lampau tidak menandakan hasil di masa depan, harga dapat naik atau turun. Investor yang berinvestasi dalam sekuritas dengan denominasi bukan mata uang lokal harus mengetahui resiko fluktuasi kurs tukar yang dapat menyebabkan kehilangan pokok. Sekuritas ini bukan deposito dan tidak tunduk kepada ketentuan dalam Undang-Undang Asuransi Deposito 2005 (Undang-Undang Nomor 31 Tahun 2005) Republik Singapura dan tidak berhak mendapat pertanggungjawaban asuransi deposito di bawah Program Asuransi Deposito. Dokumen ini tidak merupakan distribusi informasi dan tidak merupakan penawaran atau ajakan oleh siapa pun di yurisdiksi dimana distribusi atau penawaran tersebut tidak diizinkan atau kepada siapa pun yang tidak dibenarkan untuk menerima distribusi dokumen tersebut atau menerima penawaran atau ajakan tersebut. Pialang Online tidak tersedia untuk orang AS dan mungkin tidak tersedia di semua yurisdiksi.

Berdagang
Lebih Banyak.

Membayar
Lebih Sedikit.



Formulir Aksi

Ya! Saya ingin mengetahui lebih banyak tentang Pialang Online Citibank. Mohon Relationship Manager saya menghubungi saya.

Nama: _____

Nomor Rekening Citibank: _____

Nomor Telepon: _____ (R) _____ (K)

Waktu Terbaik untuk Menghubungi Saya: _____ (pagi/sore)

Email: _____



www.ipb.citibank.com.sg



CitiPhone Banking 24-Jam
+65 6224 5757



Fax
+65 6328 8008



Surat Menyurat ke
Citibank Singapore Limited.
International Personal Bank
Robinson Road, P.O. Box 1997
Singapore 903947

更多交易。 更低付費。

花旗銀行線上經紀讓您實現全天24小時、全年無間，隨時隨地輕鬆交易NYSE、NASDAQ和AMEX。除了體驗安全的線上交易環境，更把握簡易的交易清算交割——一切盡在本行全自動程序。

創造更大投資價值！

自2007年9月1日起，至2007年11月30日止，最高節省30%經紀費，並有機會接受本行招待飛往澳洲*！優惠期間，所進行的每筆線上經紀交易，將有1次機會參加我們的幸運大抽獎，贏取以下獎項之一：



頭獎	16,000 點數 (可兌換160,000 KrisFlyer哩程或等於2張來回機票，自亞洲任何地點前往澳洲*)
第二獎	價值US\$1,200的Montblanc Star Platinum名錶一隻
第三獎	價值US\$850的Prada by LG電話一隻
第四和第五獎	價值US\$120的Montblanc護照夾一個

* KrisFlyer哩程可用獎勵點數兌換。依據Economy Saver並僅限新加坡航空營運之亞洲地點。兌換機票須遵守KrisFlyer規定與條件。

花旗銀行線上經紀新手？

花旗銀行線上經紀有更多理由讓您一用再用。只需開辦花旗銀行線上經紀帳戶，即有2次機會參加幸運大抽獎。而進行第一次線上經紀交易時，更累積另外3次機會！

事不宜遲，即刻行動，幸運大獎可能就是您的！

更多權益！

自2007年9月1日起，至2007年11月30日止，我們將調降經紀費30%！每筆交易只要支付US\$19，而非非常規最低費率US\$29，為您的投資帶來更高價值，肯定錦上添花！

交易金額	現行費率	優惠費率
US\$0至US\$19,999	0.35%或最低費率US\$29	0.25%或最低費率US\$19
US\$20,000至US\$49,999	0.35%	0.25%
US\$50,000及以上	0.30%	0.20%

把握花旗銀行線上經紀的安全與便捷

使用花旗銀行線上經紀，可以：

- 立即運用資金
- 隨時隨地進行安全的線上交易
- 一個管道，檢視所有可運用資金與持股
- 可使用獲獎殊榮的花旗集團投資研究

趕快行動，優惠時間有限！

欲知詳情，請即聯絡您的理財經理或本行24小時

花旗電話理財服務+65 6224 5757。或瀏覽

本行網頁 www.ipb.citibank.com.sg。

規定與條件

1. 本優惠為花旗銀行新加坡有限公司-國際個人銀行(下稱“花旗銀行”)之優惠，並僅適用於花旗銀行客戶。優惠有效期自2007年9月1日起，至2007年11月30日止(下稱“優惠期”)。
2. 優惠期間，就US\$50,000以下(不含)之交易，客戶將被收取交易金額0.25%或最低US\$19之經紀費。就交易金額US\$50,000及以上，客戶將被收取交易金額0.20%之經紀費。優惠費率僅限優惠期間通過花旗銀行線上經紀完成之合格交易。
3. 合格交易為最低金額US\$1,000並於優惠期內使用花旗銀行經紀帳戶成功執行之交易。
幸運大抽獎
4. 客戶有資格參與幸運大抽獎，方式如下：
 - 進行一合格交易 - 1個機會
 - 開辦新的花旗銀行線上經紀帳戶 - 2個機會
 - 進行客戶首次合格交易 - 3個機會
5. “首次線上經紀交易”定義為自線上經紀帳戶開辦後首筆成功執行之交易。
6. 在上述優惠期內，每位客戶僅限獎項一個。
7. 幸運大抽獎獎項如後：第一獎-16,000客戶獎勵計劃點數，第二獎-Montblanc Star Platinum名錶一隻，第三獎-Prada by LG行動電話一隻，第四及第五獎-Montblanc護照夾一個。
8. 幸運大抽獎將於2007年12月14日假新加坡花旗銀行國際個人銀行23 Church Street, #07-01, Capital Square, Singapore 049481由花旗銀行專員進行，並由第三方(非花旗銀行聘僱者)出席見證。
9. 贏獎者將以郵件與/或電話通知。參與幸運大抽獎之客戶授權花旗銀行以花旗銀行認定適當之任何形式或方式披露並公告其姓名與其他由花旗銀行決定之資料予任何人士。幸運大抽獎贏獎者亦同意參與任何由花旗銀行所辦之幸運大抽獎相關公開活動。獎項稅務僅為贏獎者義務。花旗銀行或須向相關報稅機關(如IRS)按贏獎者所得呈報獎項價值。
10. 花旗銀行保留權利抽出後補贏獎者，於其後發現任何贏獎者不符資格時替代之。
11. 花旗銀行保留權利以相似價值產品替代任何獎項，恕不另行通知。所有獎項不得轉讓或兌換現金、信用或任何形式。
12. 抽獎日期2個月後，任何未領取之獎項贏獎者將喪失資格，獎項將捐贈花旗銀行選定之慈善機構。贏獎者喪失獎項資格後並無任何補償，即使因未收到通知亦然。
13. 須遵守客戶獎勵計劃完整規定與條件。

其他條件

14. 就使用新加坡花旗銀行或任何其他司法管轄區之銀行業務，投資者應認知其本國相關法規。投資者因未遵守其本國任何規定、法律或法定程序致其本國造成其任何損失或義務，花旗銀行並無任何義務。
15. 除非另行說明，本優惠不適用於任何其他優惠、折扣、或禮券。就本優惠所有相關事宜，花旗銀行之決定將為最終裁量並約束所有參與者。本規定與條件若與本優惠任何手冊、行銷或優惠文件有所差異，以本規定與條件為準。
17. 花旗銀行保留全權隨時終止本優惠，或修訂、刪減、增補本規定與條件，恕不另行通知。
18. 因任何硬體或軟體失效、失去或無法獲得網路聯繫、或電子傳輸失效、不完整、竄改或延遲致可限制任何人士參與本優惠之不完整、遺失、延誤、損壞、無法判斷或誤遞郵件或電郵通訊，花旗銀行並無任何義務。
19. 經本優惠取得之資訊可能用於花旗銀行產品與服務之營運與行銷。參加者可能經電郵收到花旗銀行產品與服務之優惠新聞、服務新資、或其他資訊。參加者隨時可選擇終止收到上述郵件。
20. 本文件不同語文版本間有差異，以英文版為準。

風險預告

證券並非花旗銀行新加坡有限公司、Citibank N.A.、花旗集團、其關係企業或子公司保證之銀行存款或任何其他形式義務，另須承擔投資風險，包括損失投資本金之可能。過去績效並非未來結果之指示，價格可能漲跌。投資者投資以外幣計價之證券應認知匯率波動風險可能導致損失本金。證券並非存款，不適用於新加坡共和國存款保險條例2005(Act 31 of 2005)之條款，亦不符合存款保險計劃下之存款保險保障資格。在任何非經授權之司法管轄區由任何未經授權人士或向非合法人士散發本文件或進行要約或招攬，則本文件並非構成資訊傳佈或任何有效要約或招攬。線上經紀不提供美國人士，亦非於所有司法管轄區提供。

更多交易。

更低付費。



行動表格

是的！ 我希望更瞭解花旗銀行線上經紀。請由理財專員聯絡本人。

姓名: _____

花旗銀行帳號: _____

聯絡號碼: _____ (宅) _____ (公)

最佳聯絡本人時間: _____ (上午/下午)

電郵: _____



www.ipb.citibank.com.sg



24 小時花旗電話理財服務
+65 6224 5757



傳真
+65 6328 8008



郵寄
Citibank Singapore Limited.
International Personal Bank
Robinson Road, P.O. Box 1997
Singapore 903947